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Fullmäktigesammanträde 7 23/24 
Datum: 2024-04-10 
Tid: 17.15 
Lokal: Kårhuset Origo 

F23-7  Formalia   

F23-7.1 Mötets öppnande 

Talman Mats Bennervall förklarar mötet öppnat 17:15 
  
F23-7.2 Avstängning av mobiltelefoner 
 
F23-7.3 Justering av röstlängd 

Fullmäktige finner mötet behörigt med 20 ledamöter närvarande 
 
F23-7.4 Val av mötesordförande 

Fullmäktige väljer talman Mats Bennervall till mötesordförande 
 
F23-7.5 Val av mötessekreterare 

Fullmäktige väljer vice talman Erik Simonsson till mötessekreterare 
 
F23-7.6 Mötets behöriga utlysande 

Fullmäktige finner mötet behörigt utlyst 
 
F23-7.7 Godkännande av föredragningslista 

Fullmäktige godkänner föredragningslistan med några redaktionella ändringar samt 
följande ändringar: 
Bilaga V23-7.7 byter ordningsnummer till V23-7.10. 
Bilaga M23-7.3d och V23-7.2 läggs till handlingarna. 
Beslutspunkt B23-7.6 dras tillbaka och ersätts med diskussionspunkt D23-7.1. 
 

F23-7.8 Val av två justerare samt justeringsdatum 

Fullmäktige väljer Tuva Falk, CS-sektionen, samt Henrik Wahlström, F-sektionen, till 
justerare. 
Justeringsdatum sätts till den 24 april 2024. 

 
F23-7.9 Adjungeringar 

Inga adjungeringar 
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M23-7 MEDDELANDEN   
M23-7.1 Beslutsuppföljning 

Bilaga fumM23-7.1 
  

Läggs till handlingarna 
  

M23-7.2 Rapport från kårstyrelsen  
 Bilaga fumM23-7.2 
 
 KS informerar att: 

KS deltar just nu i en framtids-workshop där de bland annat är med och tar fram en framtidsplan 
för campus. 
Det var väldigt dålig närvaro från NTKs representanter på uppstartsmötet för hörandeförsamlingen 
som skall rekrytera universitetets nästa rektor. Detta har kåren fått kritik för. 
Det övervägs om FUM skall bli det organ som väljer ledamöter till kårens valberedning. 
 

Läggs till handlingarna 
 

M23-7.3 Rapport från enheterna 
 Bilaga fumM23-7.3a-d  
 
 KS informerar att: 

SEO jobbar med mottagningsgruppen för arkitekt och design då de två programmen har blivit 
splittrade på grund av att de inte har samma tillgång till lokaler. Det jobbas också med att få val av 
mottagningsgrupper att bli demokratiska för samtliga mottagningsgrupper under NTK. 
UEO jobbar på att se till att det skall bli möjligt att skriva tentor i andra kommuner än den 
kommun där kursen bedrivs utan att det skall krävas betalning för att få göra detta. 

 

Läggs till handlingarna 
 
M23-7.4 Rapport från doktorandombud 

 

Fullmäktige bordlägger punkt M23-7.4 till FUM8. 
 
M23-7.5 Rapport från Fullmäktiges Presidium 

 Bilaga fumM23-7.5 
 

Läggs till handlingarna 
 
M23-7.6 Rapport från övrig verksamhet 
 

KHC berättar om deltagande på REFTEC samt att Origo kunnat hålla öppet varje tillfälle denna 
termin än så länge. 
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M23-7.7 Meddelanden från övriga råd och enheter 
 

Valberedningens ordförande rapporterar att valberedningen har haft totalt 4 möten samt att de stått 
på utställning i MIT- och Teknik-husen på campus. Arbetet fortgår. 

  
M23-7.8 Övriga meddelanden 
 
M23-7.9 Remisser 
 Bilaga fumM23-7.9 
 

Läggs till handlingarna 
 
M23-7.10 Interpellationer och enkla frågor 
 

 Inga interpellationer har inkommit 
 

Oliver Larsson, PhD-sektionen, justeras ut 18:34 
 

V23-7 Val 

V23-7.1 Val av Vice Kårordförande 2024/2025 
 

Fullmäktige bordlägger valpunkten till FUM 8. 
 
V23-7.2 Val av Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 2024/2025 
 Bilaga fumV23-7.2 
 Föredragare: Valberedningen 
 

Fullmäktige beslutar  
att  välja David Olsson till Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 
2024/2025. 

 
V23-7.3 Val av Studiesociala enhetens ordförande 2024/2025 
 

 Fullmäktige bordlägger valpunkter V23-7.3-7.9 till FUM 8. 
 
V23-7.4 Val av Arbetsmarknadsenhetens ordförande 2024/2025 
 
V23-7.5 Val av Studerandeledamot 2024/2025 
 
V23-7.6 Val av Vice Talman 2024/2025 
 
V23-7.7 Val av Internrevisor 2024/2025 
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Protokoll 
Bilaga fumF23-7.7 

2024-04-10 
Sid 4(7) 

 
 

 
 

Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 

 
  .........................................................................................................................  

 
V23-7.8 Val av Supplerande Internrevisor 2024/2025 
 
V23-7.9 Val av Studerandeledamot 2023/2024 
 
V23-7.10 Val av Internrevisor 2023/2024 
 Bilaga fumV23-7.10 
 Föredragare: Valberedningen 
 

Fullmäktige beslutar  
att  välja Felix Gustafsson till Internrevisor 2023/2024. 

 
V23-7.11 Val av Supplerande Internrevisor 2023/2024 
 

Fullmäktige bordlägger valpunkten till FUM 8. 
 

B23-7  Beslut  
B23-7.1 Revisionsberättelser samt verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 

2022/2023 
Bilaga fumB23-7.1a-c 

 

Fullmäktige beslutar  
att  lägga verksamhetsberättelsen för 2022/2023, bilaga fumB23-7.1a samt 
den interna revisorns revisionsberättelse, bilaga fumB23-7.1c till handlingarna. 

 

Fullmäktige bordlägger punkt fumB23-7.1b till FUM 8. 
 
B23-7.2 Fråga om ansvarsfrihet för kårstyrelsen 2022/2023 

Bilaga fumB23-7.2 
 

Fullmäktige bordlägger punkten till FUM 8. 
 

B23-7.3 Val till programråden 
Bilaga fumB23-7.3 
 

Fullmäktige beslutar  
att  fram till 2024-12-31 delegera val av representanter på program- och 
institutionsnivå till sektionsstyrelserna och sektionernas stormöten. 
 
Samt 
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att  representanter till programråden inte kräver kårmedlemskap. 
 
B23-7.4 Antalet sektionsmedlemmar närvarande för beslutsrätt på stormöten 

Bilaga fumB23-7.4 
 

Fullmäktige föreslås besluta 
att sektionerna skall ändra sin stadga till att minsta antalet närvarande 
icke-styrelsemedlemmar på ett stormöte ska vara större än antalet närvarande 
styrelsemedlemmar för att stormötet ska vara beslutsmässigt 
 
Fullmäktige beslutar 
att  förslaget ej får bifall 
 

B23-7.5 Proposition arbetsuppgifter för studiesocialt ansvarig och utbildningsbevakare 
Bilaga fumB23-7.5 

 

Fullmäktige föreslås besluta 
att alla sektioner skall ändra sina styrdokument till att det står att 
utbildningsbevakare skall vara med i institutionsråd som berör utbildning samt 
prefektens beslutsmöten om inte vanlig medlem nominerar sig på stormötet där valen 
utförs inför kommande mandatperiod 

 
samt 
 
att alla sektioner skall ändra sina styrdokument till att det står att 
studiesocialt ansvarig skall vara med i institutionsråd som berör studiemiljö och lika 
villkor om inte vanlig medlem nominerar sig på stormötet där valen utförs inför 
kommande mandatperiod. 
 
Fullmäktige beslutar 
att  förslagen ej får bifall 
 

Gabriel Papaztchev, InSekt, justeras ut 20:08 
 
 

D23-7  Diskussion  
D23-7.1 Hur borde proceduren för entledigande se ut 
 Föredragare: Marcus Lindbergh, F-Sektionen 
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  Åhörare vill poängtera att det är väldigt bra att styrelsen granskas, men att det första 
steget i en entledigandeprocess bör vara att prata med personen i fråga. Åhöraren 
anser även att de förväntningar som fanns på AEO var orimliga, men om det önskas 
att AEO skall ha mer fokus på arbetsmarknadsevent så skulle AEO kunna vara 
projektledare för Uniaden, vilket har varit ett uppdrag för AEO förr i tiden. 
 
Ledamot anser att rapporteringen har varit bristande, och det har inte kommit svar på 
de frågor som ställts. 
 
Kårordförande säger att det skall finnas tydligare riktlinjer för entledigande. 
 
Det påpekades att AEO har haft en uppstartsperiod eftersom att posten var vakant 
föregående verksamhetsår. 
 
Inspektor påminner att entledigande är en makt som FUM besitter, men att det inte 
skall ske på att sådant vis att det blir personligt. 
 
Det påpekades att FUM i praktik fungerar som arbetsgivare för kårstyrelsen och att 
det därför bör vara möjligt att anpassa arbetsplatsen för olika behov. 
 
Ledamot anser att när det kommer till att det uppfattats som bristande rapportering 
så måste FUM komma ihåg att de som sitter i kårstyrelsen är förtroendevalda, därför 
borde inte varje detalj som en styrelsemedlem gör i sitt arbete behöva dokumenteras. 
En annan ledamot anser däremot också att dokumentationen som görs i dagsläget 
inte alltid är tillräcklig för att ge FUM en tillräckligt bra uppfattning om det arbete 
som görs. 
 
Ledamot anser att otydliga arbetsroller är en problematisk trend under NTK, vilket 
också kan bidra till att det finns olika förväntningar på samma roll från olika personer. 
 
Åhörare påpekar att kårstyrelsen i genomsnitt fått en sjukskrivning per år de senaste 
åren vilket anses väldigt oroväckande i en grupp om enbart 5 anställda. 

 
Kårordförande påpekar att det inte finns en post inom kårstyrelsen som har så pass 
mycket arbete att posten ej kan prioritera sitt arbete på ett bra vis. 
 
SEO anser att FUM kan göra att det blir oattraktivt att söka till en post om FUM 
behandlar de förtroendevalda dåligt. 
Ledamot påpekar att det ej är produktivt för någon om FUM skall försöka styra de 
förtroendevaldas arbeten för detaljerat. 
 
Ledamot anser att en bra lösning kan vara att KS skall sätta tydliga mål för sina 
respektive poster och rapportera utifrån de målen då det gör det lättare för FUM att 
granska kårstyrelsens arbete. 
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Kårordförande föreslår att ett annat alternativ kan vara om interpellationer och enkla 
frågor skulle gå att göra anonymt. 
 
Inspektor påminner om att båda inspektor och proinspektor finns för att underlätta 
arbetet för FUM, och att de väldigt gärna vill vara med utan att begränsa 
diskussionerna hos FUMs ledamöter. För en dialog med inspektor så går det bra att 
skicka interpellationer till denne. 
 
Fullmäktige diskuterar att det möjligtvis skulle kunna sättas ihop en grupp för att ta 
fram tydligare dokument, riktlinjer och information för entledigande i framtiden. 
 
Ett annat förslag är att förbättra FUM0 för att ge FUMs ledamöter bättre kunskap. 
 
Diskussionen avslutas med en vänlig påminnelse att det är okej att tycka olika, men 
att det måste finnas respekt för gemene man.  
 

A23-7  Avslutande formalia  
A23-7.1 Övriga frågor 
 
A23-7.2 Mötets högtidliga avslutande 
 

Talman förklarar mötet avslutat 21:05 

  
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
 
Mats Bennervall Erik Simonsson 
Talman 2023/2024 Vice talman 2023/2024 
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 Johan Bures väg 11 070-606 68 74  ntk@ntkumea.se 
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  BESÖKSADRESS  HEMSIDA 
  Johan Bures väg 11  www.ntkumea.se 
  Universum 
  Umeå Universitet 

Förteckning över fattade beslut 2023/2024  
Datum Beslut Beslutsinstans Ansvarig Status 

2023-09-27 Bordlägga val av arbetsmarknadsenheten ord-
förande 2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga val av vice talman 2023/2024 FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga ärendet ekonomisk ram 23/24 till 
nästa fullmäktigesammanträde 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Att ge kårstyrelsen i uppdrag att välja och arvo-
dera en kökschef på 50% för perioden 2023-10-
01 till 2023-12-31 samt utforma förslag på ar-
betsbeskrivning. 

FUM FUM Genomförd 

2023-11-01 Att välja Tova Backlund till arbetsmarknadsen-
hetens ordförande 2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-11-01 Att välja Erik Simonsson till Vice talman 
2023/2024 

FUM FUM  Genomförd 

2023-11-01 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-11-01 Bordlägga valet av Internrevisor 2023/2024 FUM FUM  Genomförd 

2023-11-01 Att ge kårstyrelsen direktiven att utforma en 
detaljbudget syftande till att den medlemsfinan-
sierade verksamhetens resultat för verksam-
hetsåret 23/24 totalt, samt per objekt, ska re-
sultera inom de intervall som presenteras i ta-
bell ekonomisk ram enligt bilaga 

FUM KSS Genomförd 

2023-11-04 Entledigande av Utbildningskommittén FUMP FUMP  Genomförd 

2023-12-06 Att välja Tova Backlund till utbildningskom-
mittén 2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-12-06 

 

Att justera månadsarvodet till 20 055 kr (35% 
av prisbasbeloppet 2024) 

FUM 

 

FUM 

 

Genomförd 
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2023-12-06 

 

Att justera terminsarvodet till 5 730 kr (10% av 
prisbasbeloppet 2024) 

FUM 

 

FUM 

 

Genomförd 

 

2023-12-06 

 

Att ge kårstyrelsen i uppgift att hitta och välja 
en kökschef till Kårhuset Origo för perioden 
2024-01-01 till och med 2024-06-30 med 50% 
månadsarvode 

FUM 

 

KSS Genomförd 

 

2024-01-24 

 

Att bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2024-01-24 

 

Att bordlägga valet av internrevisor 2023/2024 FUM FUM Genomförd 

2024-01-24 

 

Att utse Catarina Gammelgård till hedersmed-
lem i NTK. 

FUM FUM Genomförd 

2024-02-14 Entledigande utav FUM-ledamot, FUMP FUMP Genomförd 

2024-02-15 Att bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024, 

FUM FUM Genomförd 

2024-02-15 Att bordlägga valet av internrevisor 2023/2024, FUM FUM Genomförd 

2024-02-15 Att bordlägga valet av supplerande internrevi-
sor 2023/2024, 

FUM FUM Genomförd 

2024-03-13 Att välja William Nordberg till Kårordförande 
2024/2025, 

FUM FUM Genomförd 

2024-03-13 

 

Att välja Samuel Kenrick till Talman 
2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

 

 

Gulmarkering - Nya beslut 

Förkortningar 

AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande 

DH – Doktorandombud 

FUM - Fullmäktigesammanträde 

FUMP – Fullmäktiges presidium 

KO – Kårordförande 

KSS - Kårstyrelsesammanträde 

PB - Presidiebeslut 

SEO – Studiesociala enhetens ordförande 

UE – Utbildningsbevakningsenheten 
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UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 

VKO – Vice kårordförande  
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Umeå naturvetar- och teknologkår ADRESS  E-POST 
Ordförande Johan Bures väg 11  ordforande@ntkumea.se 
 907 36 Umeå  HEMSIDA 
 Umeå universitet  ntkumea.se 

Rapport från kårordförande 
För perioden 2024-03-11 till 2024-04-05 
 
”Om snöret går sönder, prova ett annat snöre.” –Ior. Tiden går fort när man har roligt. Det är 
redan april och snart tar verksamhetsåret slut. Nu börjar det bli dags att skriva 
överlämningsdokument, verksamhetsplan för nästa år och bestämma kårens övergripande mål. Det 
här blir första mötet som vi testar en ny uppdelning av rapporterna. Denna rapport skrivs ur 
kårordförandes perspektiv och lyfter in delar som berör hela kårstyrelsen. 
 
Hitract 
Hitract är en plattform som syftar till att samla studenter på ett lärosäte där evenemang, försäljning, 
medlemskap, medlemshantering och företagskontakt. Den utvecklas i samarbete med 
studentkårerna runt om i Sverige och har uppvisat en god potential att vara det vi söker. Vi har haft 
ett uppstartsmöte med ansvariga för plattformen och utreder just nu huruvida det kan 
implementeras i Umeå. Noterbara egenskaper: betalningar kan gå till olika bankkonton, 
kårmedlemskap, eventsidor med biljettförsäljning, försäljning av merch/märken, väldig låg 
transaktionsavgift, aggregerade samlingar av evenemang under kåren, medlemssystem samt 
mottagningsgrupper med chatt och inläggsfunktioner. 
 
Valberedningen 
Valberedningen har sedan senaste sammanträdet gjort mycket goda insatser. De förtjänar en eloge 
för det. Stödet från de två fullmäktigeledamöterna har varit väldigt värdefull. Jag har bistått med 
stöd från kårstyrelsen och de har genomfört intervjuer, kaffe mot nominering och kampanjer. 
 
De senaste åren har det varit tufft för valberedningen att fungera på ett optimalt sätt, ofta är det 
bara några få sektioner som väljer en representant. Jag tror det är dags att revidera hur 
valberedningen utses och hitta ett mer effektivt sätt att tillsätta ledamöter. Jag tror på idéen att 
fullmäktige inom sig utser ledamöter till valberedningen, exempelvis fem fullmäktigeledamöter, 
samt att man väljer in en före detta kårstyrelseledamot. Fördelen med det är att valberedningen 
automatiskt är med på alla sammanträden, de har en direkt länk till fullmäktigeledamöterna, de 
kommer ha mer insyn i hur valprocessen fungerar och vad posterna innebär samt kan enkelt 
synkronisera nomineringsperioder.  
 
Hörandeförsamling 
Hörandeförsamlingen för rekrytering av vår nästa rektor har nu haft sitt första uppstartsmöte. På 
mötet var det katastrofalt dålig närvaro från NTK:s representanter. 2/7 ordinarie var på plats och 
3/3 suppleanter. Kåren har fått kritik för den dåliga närvaron och vill understryka hur viktigt det är 
att man dyker upp om man tackar ja till uppdraget. Studenternas röst i hörandeförsamlingen är 
otroligt viktig, vi utgör den absolut största målgruppen på universitetet och måste kunna tycka till. 
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Samtal med sektionsordförande 
Jag har just nu dialoger med respektive sektionsordförande där vi diskuterar målsättningen för 
resten av vårterminen, hur stormötena förväntas gå till, vad man ska tänka på inför val till 
fullmäktige samt att programråden är en hög prioritet framöver. Dialogen syftar även till att samla 
in synpunkter och tankar från sektionerna. Tanken är att dessa dialoger ska ske regelbundet under 
nästa år utöver ordföranderådets sammanträden. 
 
Universitetet 
Studentkårsordförandena har kontinuerliga dialoger med universitetsdirektören (UD) där vi 
diskuterar strategiska frågor utifrån studentkårsskrivelsen. Universitetet fortsätter satsa hårt på stöd 
till studenter med funktionsnedsättning och teknik i föreläsningssalar. Universitetet går kontinuerligt 
på teknikronder och kontrollerar att utrustningen fungerar. Om ni upptäcker någon teknik som inte 
fungerar i salarna, maila studiesocialt på kåren. Ladok-ISP (Individuell studieplan för doktorander) 
fortsätter att rullas ut och har fått positiv feedback. Vid fråga om Bostaden & Basåret förstod UD 
det som ”löst” och att det förmodligen bara behöver formaliseras. Bostadens hemsida är ännu inte 
uppdaterad och vi väntar på svar från Bostaden. 
 
Academic Work 
I maj kommer Academic Work med en glassbil till Umeå! Preliminärt blir det tisdag 14 maj under 
lunchen vilket perfekt kan kombineras med märkestisdag. Sedan kommer de även i september med 
sin kampanj Food Tour och bjuder på hamburgare. En mycket värdefull samarbetspartner. 
 
Bokningsbara campusytor 
Vi undersöker just nu en potentiell indelning av de bokningsbara campusytorna, campusängarna 
och campusdammen. Tanken är att man då kan antingen boka en del eller flera delar beroende på 
ens behov. Det möjliggör att fler kan boka samma tid och dag. Akademiska Hus har ställt sig positiv 
till en indelning och inväntar ett gemensamt förslag från kårerna. Förslaget just nu är att 
campusdammen blir indelad i fem (5) sektioner, södra campusängarna blir indelade i fem (5) 
sektioner och norra campusängarna i två (2) sektioner. 
 
Dokument 
Jag kommer börja lyfta dokument, strukturer och handlingsplaner som antingen behöver tas fram 
eller är i behov av revidering för att dels ge insyn i vårt arbete, bjuda in till diskussion kring dem och 
för att belysa problematik. 
 
Kåren behöver revidera arbetsbeskrivningar och uppdragsavtal för arvoderade. De behöver vara 
tydligare vad gäller arbetstider/övertid, arbetsområden och hur arbetet fördelas vid vakans. Kåren 
behöver även ta fram riktlinjer för öppenhet av förtroendevaldas arbete. Vilka uppgifter bör finnas 
offentligt, vilka uppgifter bör en medlem kunna kräva ut och vilka uppgifter bör fullmäktige 
tillhandahållas. 
 
  

Signed document (xWTA4y)
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Umeå naturvetar- och teknologkår ADRESS  E-POST 
Ordförande Johan Bures väg 11  ordforande@ntkumea.se 
 907 36 Umeå  HEMSIDA 
 Umeå universitet  ntkumea.se 

Övrigt 
Hälsa på campus (HPC) har fått nytt datum för vårterminen och förläggs numera till onsdag vecka 
8 vilket är precis i skiftet mellan två läsperioder. Det kommer även att synas i bokningsscheman för 
studieadministratörer och kursansvariga när HPC äger rum för att ”avråda dem från att boka in 
något det datumet”. Vi fortsätter driva att det ska vara en föreläsningsfri dag. Jag och Victor har 
presenterat kåren för hela kommunikationsenheten på universitetet och de kommer börja 
rapportera fler av våra evenemang och ta mer bilder vid våra evenemang samt ett allmänt stärkt 
samarbete i kommunikationssyfte. Vi stod med på ”Nästa termin”-mässan och tog emot 
nomineringar för nästa års kårstyrelse.  
 
Det var tyvärr dålig närvaro på Umeågalan från NTK-studenter. Det är ett fantastiskt tillfälle att 
nätverka med företagen och till nästa år bör vi uppmuntra fler att delta. Internremissen om 
”Doktorandklubben” kommer att läggas på is tills vidare. Kårstyrelsen tackar för många goda inslag 
och synpunkter på idéen. Vi kommer utreda den ekonomiska situationen för doktorandsektionen 
till att börja med. Sist men inte minst, varumaskinen i Biologihuset är nu på plats!  
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
William Nordberg 
Kårordförande 23/24 
 

  

Signed document (xWTA4y)
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Förteckning av kårstyrelsen fattade beslut 2023/2024 
 

# Datum Beslut Instans Status 

1 2023-09-27 Sammanträdestid för KSS1 PB Genomförd 

2 2023-10-04 Val av kökschef till Kårhuset Origo KSS Genomförd 

3 2023-10-04 Sammanträdestider 23/24 KSS Genomförd 

4 2023-10-11 Val till kårhuschef 2024 PB Genomförd 

5 2023-10-16 Sammanträdestid för KSS2 PB Genomförd 

6 2023-11-07 Ersättningsval till utbildningskommittén PB Genomförd 

7 2023-11-07 Sammanträdestid för KSS3 PB Genomförd 

8 2023-12-14 Vakantsatt kårhuschef till Kårhuset Origo 2024 KSS Genomförd 

9 2023-12-14 Vakantsatt kökschef till Kårhuset Origo 2024 KSS Genomförd 

10 2024-01-15 Val av kårhuschef till Kårhuset Origo 2024 PB Genomförd 

11 2024-01-17 Ledamöter till hörandeförsamling PB Genomförd 

12 2024-02-08 Uppdatering av mottagningspolicy KSS Genomförd 

13 2024-02-08 Kårens pris för hedervärda insatser 2024 KSS Genomförd 

14 2024-02-08 Kårens pris för pedagogiska insatser 2024 KSS Genomförd 

15 2024-02-26 Val av vice kårhuschef till Kårhuset Origo 2024 PB Genomförd 

 
Gulmarkering = Nya beslut 

 
Förkortningar: 
KSS = Kårstyrelsesammanträde,  PB = Presidiebeslut 
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Rapport från studiesociala enheten 
För perioden 2024-03-11 till 2024-04-06 
 

Mottagningen 
Mottagningsutbildningen är nästa helt av klarad när ni läser detta är det ändats två moment kvar 
förstahjälpen passet och generalsinternatet. Sedan förra fullmäktige rapporten skrevs har pass 3 
hållits och gick bra. Det var ett kortare pass men det behövdes för att täcka upp det jag missade när 
jag var sjuk. Den traditionella Generalsöverlämningen har också hållits på Origo och var en stor 
succés bland både nya som gamla generaler. Nu på måndag kommer jag tillsammans med USAM att 
hålla i fördjupningspasset tillhörande den universitetsgemensamma kick-offen. I focus kommer 
cases att stå för att ge mottagningsgrupperna chansen att applicera det de lärt sig under 
utbildningens gång. Övrigt om mottagningen så börjar tiden för att jobba Origo att ticka ner dom 
flesta mottagningsgrupper har gjort sitt men det finns några kvar som fortfarande behöver jobba 
sina pass. 
Sedan har jag och Arbetsmarknad jobbat vidare på Inskrivningsdagarna och nu ska även Hälsa på 
campus, IKSU och Origo med sina mästerier stå där. 

Studiesociala enheten  
Jag har jobbat med ett dokument för val av mottagningsgrupper. Just nu så väljs många 
mottagningsgrupper på ett icke demokratiskt sätt. Detta tycker vi som kårstyrelse är oacceptabelt i 
en organisation som vår. 
Därför finns det nu ett förslag som kommer tas till enheten om att de studiesocialt ansvariga för 
varje sektion är med tillsammans med mottagningsgrupperna ser till att ett val av 
mottagningsgruppen sker på ett demokratiskt sätt. 

Valborg på Campus  
Tillståndet är äntligen godkänt och valborg kommer att ha samma koncept när det kommer till 
alkohol som förra året. Utöver det så söker vi fortfarande volontärer som kan tänka sig att vara med 
och jobba under dagen. Sedan ser det nu ut som att valborg på campus kommer gå back även i år 
detta pga att skottningen av snö har tagit mycket längre än vad vi tidigare trott och att vakt priset 
nästan tre dubblats. Förhoppningsvis säljer vi nog med biljetter för att täcka upp dessa kostnader. 
Förra veckan på tisdag hade vi sålt 2730biljetter och vi hoppas kunna sälja minst 1000 till. 
 
Vi i projektgruppen hade även ett möte med universitetets kommunikations enhet där vi 
diskuterade ett framtida samarbete där universitetens valborg på campus blir del 1 och kårernas blir 
del 2 
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REFTEC 
Jag var förra veckan på den sista REFTEC träffen för året där annat än överlämning diskuterats. 
Diskussionerna var som vanligt väldigt lärorika och de två huvudsaker jag tar med mig från min tid 
på Chalmers är  
1. Vi behöver fixa rutiner till avstängande av personer från kårverksamhet och mottagningen.  
2. Sättet som NTK idag arbetar med engelsktalande studenter måste ses över och i min åsikt borde 
vara en del av verksamhetsplanen för nästa år. 
Utöver det så pratade det mycket om REFTEC som organisation och hur kanske det skulle fungera 
bättre ifall vi var ett mindre formfält samarbete. 

Övrigt 
NHSF har äntligen fått en ny ordförande och gruppen är i gång igen. Min förhoppning är att förnya 
avtalet mellan NTK och våra kulvertansvariga innan nästa fullmäktige. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Victor Göthesson 
Studiesociala enhetens ordförande 23/24 
 
 
 

Signed document (xWTA4y)
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Rapport från Utbildningsbevakningsenheten 
För perioden 2024-03-13 till 2024-04-17 

 

Allmänt 
Utbildningskommittén  
Reftec 
Vi var på Chalmers tillsammans med studiesocial och kårhuschefen.  
Min grupp RUBIK hade ett pass tillsammans med STORK där diskuterades hur vi kan inkludera 
utbytesstudenter och engelska översättningar på våra dokument på kårerna. 
RUBIK träffade också Teknikföretagen, teknikföretagen är en samling företag med ca 4500 företag. 
Vi diskuterade saker nationellt som skulle hjälpa studenter att klara utbildningar. Vi diskuterade 
ersättningen för helårsstudenter universitet för för ingenjörer och hur den har gått ner sen 90-talet. 
Vi diskuterade också återhämtning och hur CSN på ett sätt stoppar universitet att faktiskt ha 
ledigheter för studenter, tillexempel jul ledigheter. 
Artic five 
Jag har satt mig i en arbetsgrupp som kommer försöka jobba med gemensamma kurser mellan våra 
universitet (Umeå, Luleå, Tromsö, Lapland och Oulu). Det finns två till arbetsgrupper, 
gemensamma examina och doktors utbildning inom lärare. Jag kände att gemensamma kurser är 
något jag tror kan vara bra för våra utbildningar, och något som kommer snabbast kunna vara 
aktuellt får våra studenter.  
Jag tänker mig att enklaste sättet för gemensamma kurser är projektkurser, just för att det är väldigt 
öppet hur dom får göras och betygsättas. Beroende på hur mycket samarbete/utbyta mellan 
universitet så borde det vara lätt att tillexempel bara göra projekt lokalt och sedan tävla/presentera 
för dom andra universiteten digitalt till att man har projekt som spannar över alla lärosäten som 
man sedan reser till ett universitet och slutför det. 
Studenträttsligt samverkans forum 

Jag tog upp om att vissa studenter på teknisk kemi måste betala för att skriva tentor i andra 
kommuner, vi kom fram till att studenterna inte ska göra det och att institutionen ska betala för det 
i så fall. 
Andra saken jag tog upp var om när tentamen tider ändras och vilka rättigheter vi har. Vi kom fram 
till att i reglerna står det när schemat ska senast komma ut, och bara på dom veckorna kan vi säga 
att datumen är spikade, allt annat utöver det ska ses som preliminära datum. 
 

Enheten 
Jag kommer ha möte den här veckan med enheten.  Jag har tänkt gå igenom lite vad jag har sagt på 
Reftec och vad vi diskuterade och ideerer vi hade. Jag kommer också ta upp studentkårskrivelse, 
vad den är och att det kommer göra en ny nästa år. 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Samuel Sahlin 

Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 23/24 
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Rapport från arbetsmarknadsenheten 
För perioden 2024-03-12 till 2024-04-05 

Allmänt 
Sedan FUM 6 har sponsorarbetet med Valborg på Campus avslutats, så jag försöker att leta efter 
nya arbetsuppgifter inom området.  
 
Vi har nu ett bekräftat nytt avtal med Sveriges Ingenjörer. Det tog lite längre tid än önskat pga. 
felskrivningar i avtalet som behövde rättas till. Just nu jobbar jag med avtalet vi brukar ha med SI 
under mottagningen då det är ett separat avtal. Jag har gjort ett utkast för avtalet, så det kommer 
vara färdigt tills FUM 8. Utöver det har vi bokat in montertillfällen för resten av vårterminen som 
SI ska stå och dela ut kaffe på. 
 
Jag har gjort en karta för inskrivningsdagen HT24 som ska uppdaterats med korrekt dimensioner på 
borden så vi ska se hur många bord vi faktiskt får plats med. Bokförlaget Hoi Publishing kontaktade 
mig och ville ge oss böcker för att lotta ut. Vi har tagit emot läsexemplar, och kommer sannolikt 
beställa in fler just för syftet att lotta ut eller dylikt. Jag har frågat om Umeå Energi vill återuppta sitt 
samarbete med oss som vi hade innan pandemin och väntar på svar. Förhoppningsvis kan jag 
kommentera mer om detta när FUM 7 äger rum. 
 
Prover på studentoveraller har beställts från Tingstad för att kunna avgöra huruvida vi vill göra med 
ett eventuellt samarbete framöver. Energiforsk har köpt marknadsföring från oss inför ett 
lunchmingel under vattenkraftdagarna den 24 april, samt baguetter för lunchminglet i fråga. 
Comedy night datumet är satt till 2/5, och vi håller just nu på att diskutera biljettpriser. Avsikten är 
att kunna gå så nära plus minus noll som möjligt, med fokus på plus eller noll. Slutligen kan jag 
meddela att Academic Work önskar dela ut hamburgare nu till hösten och har beställt 
marknadsföring till detta. 
 
Jag har också börjat sortera i filsystemet för arbetsmarknad som en liten smygstart på min 
överlämning till nästa arbetsmarknadsordörande.  

Enheten 
Jag ha påbörjat en sektionsöverlämning för specifikt arbetsmarknadsenheten för att underlätta för 
kommande sådana. Jag ska också kontakta resten av enheten för att be om input om vad som borde 
stå med och inte. 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Tova Backlund 
Arbetsmarknadsenhetens ordförande 23/24 

Signed document (xWTA4y)
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Rapport från fullmäktiges presidium 
För perioden 2024-03-11 till 2024-04-08 

 

Allmänt 
Behandlat kallelsen angående FUM 7. Justerat protokollet från FUM 6 tillsammans med justerare.  

 

Beställt mat inför mötet. Förberett handlingarna till FUM 7 genom att, skriva föredragslistan och 

behandla kårstyrelsens rapporter. Behandlat utskicket utav FUM 7 ordinarie handlingar. Utskick 

utav påminnelse till kårstyrelsen gällande kårstyrelsens rapporter. Dokument behandling för att 

underlätta för framtida presidium vid sökning av information genom att se till att alla dokument 

följer samma konvention. 

 

Mottagit och behandlat förordan och motion till FUM 7. 

 
 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Mats Bennervall  Erik Simonsson 
Fullmäktiges talman 23/24  Vice talman 23/24 
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Förteckning över inkomna remisser för verksamhetsåret 2023/2024 
Nedan är remisser som antingen är skickade till kåren eller skickade till universitetet och är relevanta 
för kåren att yttra sig om. Kåren får många av remisserna riktade mot universitetet för kännedom, 
kårordförande sållar därefter bort de som bedöms ej relevanta. Om remiss saknas i listan, kontakta 
kårordförande. Remissvaren går att läsa via länken längst ner i dokumentet. Remisserna är sorterade 
efter svarsdatum. 
 

Ärende Avsändare Priorite
t 

Svarsdatum Status Ansvarig 

Nationell sammanställning av 
lärosätenas arbete med att främja och 
värna den akademiska friheten 

Utbildningsdeparte
mentet 

4 2023-10-18 Ej besvarad KO 

Akademisk frihet UKÄ/UMU 3 2023-10-18 Ej besvarad KO 

Revidering av arbetsordning för 
Lärarhögskolan 

Lärarhögskolan 3 2023-11-16 Ej besvarad KO 

Regel för organisation av arbetsmiljö 
och lika villkor 

UMU 5 2023-12-06 Besvarad SEO 

Anställningsordning och Regel – 
Rekryteringsprocess vid anställning av 
lärare 

UMU 4 2023-12-11 Besvarad VKO 

Regeringens STEM-strategi Regeringen/UMU 5 2023-12-14 Besvarad KO 

Dubbel/multipel/gemensam examen UMU 3 2023-12-20 Ej besvarad UEO 

Inrättande av Kandidatprogram i fysik Teknat 5 2024-01-19 Besvarad UEO 

Regler och tidsplan för utseende av 
fakultetsnämnder, dekan och prodekan 

UMU 2 2024-01-29 Besvarad KO 

Handlingsplan för klimat och 
hållbarhet 2024 – 2026 

UMU 3 2024-01-31 Besvarad SEO 

Avtal för verksamhetsförlagd 
utbildning inom Lärarhögskolan vid 
Umeå universitet 

Lärarhögskolan 2 2024-02-05 Ej besvarad KO 

Handläggningsordning för 
klassificering av kurs och 
huvudområden till utbildningsområden 

UMU 3 2024-02-05 Ej besvarad UEO 

Vidareanvändning av hälsodata för 
vård och klinisk forskning 

Regeringen/UMU 1 2024-04-03 Ej besvarad KO 

Förslag till ändringar för att öka 
mobiliteten tidigt i den akademiska 
karriären 

Regeringen/UMU 2 2024-04-02 Ej besvarad KO 

Förslag på rekommendationer för 
namngivning av program och kurser 

UMU 4 2024-04-16 Mottagen KO 

Förslag till ändring i föreskrifter och 
allmänna råd om beviljning av 
studiemedel och om beviljning av 
omställningsstudiestöd 

CSN/UMU 4 2024-03-18 Besvarad KO 

Gulmarkering = Nya remisser 
Prioritetssiffra: 
0 – Ingen prioritet,  inget svar planerat 
1 – Låg prioritet,  inget svar planerat 
2 – Låg prioritet,  svar i mån om tid 
3 – Medelhög prioritet,  svar i mån om tid 
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4 – Medelhög prioritet,  kommer att besvaras 
5 – Hög prioritet,  kommer att besvaras 
 
Förkortningar: 
KO – Kårordförande,  VKO – Vice kårordförande, 
SEO – Studiesociala enhetens ordförande, UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande, 
AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande, DO – Doktorandombud, 
UMU – Umeå Universitet,  Teknat – Teknisk-naturvetenskaplig fakultet, 
UKÄ – Universitetskanslersämbetet, CSN – Centrala studiestödsnämnden 
 
Remissvar: 
Kårens remissvar finns att läsa via följande länk, ange lösenordet nedan för åtkomst: 
Länk: www.ntkumea.se/remissvar 
Lösenord: Remisser2324 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 
 

Förordan 
 

    

Valberedningen har i samband med intervju och i kontakt med referenser fått 
uppfattningen att David Olsson är en lugn och trygg person. Han är driven inom 
studiefrågor och diskuterar aktivt händelser och situationer gällande sin och andras 
utbildning med andra studenter. Han är motiverad och har ett tydligt mål med 
Utbildningsbevakningsenhetens arbete för att hjälpa till att förbättra studenternas 
studietid. Som tidigare arbetserfarenhet har David jobbat som vårdbiträde på Södertälje 
sjukhus, en yrkesroll där han fått möta och ta hand om människor i olika sociala 
situationer. Inom kåren är David aktiv på Origo och har arbetat både pub och nattklubb. 
David drar sig inte för att ta hjälp av andra och är bra på att kommunicera. Valberedningen 
anser därför att David kommer göra ett bra jobb som utbildningsbevakare. 

 

Med denna motivering förordar fullmäktiges valberedning David Olsson, F-sektionen, till 
posten som Utbildningsbevakningsenhetens ordförande för verksamhetsåret 24/25. 

 

 

 

Valberedning föreslår till fullmäktige  

 

att välja David Olsson, F-sektionen, till utbildningsbevakningsenhetens 
ordförande 2024/2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Valberedningen 23/24 
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Förordan 
Bilaga fumV23-7.10 

Umeå, 2024-04-24 
 

 

 
 

Umeå naturvetar- och teknologkår     
  

Förordan  
  
  
Valberedningen har i samband med intervjuer fått uppfattningen att Felix Gustafsson 
besitter en gedigen erfarenhet och förståelse för kårens verksamhet och dess struktur, 
vilket gör honom lämplig för att utföra de ansvarsfulla uppgifterna som följer med rollen 
som internrevisor.  
 

Felix har visat engagemang och erfarenhet genom sitt tidigare arbete inom kåren, inklusive 
att ha varit aktiv i olika befattningar såsom Designsektionens ordförande och 
fullmäktigeledamot.    
 

Vidare har Felix demonstrerat förmågan att hantera stressiga situationer och deadlines, 
vilket är avgörande för att utföra granskningar noggrant och effektivt. Felix har också 
uttryckt en vilja att fortsätta utveckla och förbättra kårens arbete. Hans önskan att se 
kåren fortsätta att ta plats och utvecklas är i linje med den dedikation och engagemang 
som krävs för rollen som internrevisor.  
 

Slutligen har Felix förmågan att identifiera och hantera eventuella problem eller brister i 
kårens arbete vilket kommer att vara till stor nytta för att säkerställa att kårens verksamhet 
bedrivs i enlighet med gällande styrdokument och beslut.  
 

Med tanke på Felixs erfarenhet, kompetens och engagemang för kåren, är valberedningen 
övertygad om att han kommer att vara en utmärkt internrevisor och en tillgång för kåren i 
dess strävan att fortsätta utvecklas och förbättras.  
  
  
 
 
 

Med denna motivering förordar fullmäktiges valberedning Felix Gustafsson till posten som 
internrevisor verksamhetsåret 23/24.  
  
Valberedning föreslår till fullmäktige  
  
 att välja Felix Gustafsson, Designsektionen, till internrevisor 2023/2024.   
  
 

Signed document (xWTA4y)



 

 

Proposition 
fumB23-7.3 

Umeå, 2024-04-24 
Sid 1(1) 

 

 
Umeå naturvetar- och teknologkår ADRESS  E-POST 
Ordförande Johan Bures väg 11  ordforande@ntkumea.se 
 907 36 Umeå  HEMSIDA 
 Umeå universitet  ntkumea.se 
   

Val till programråden 

Bakgrund 
Kåren har under många år haft svårt att fylla fakultetens programråd. Flera av programråden står 
helt tomma. Val till dessa ska göras av sektionernas stormöten men väldigt ofta glömmer man ta 
med valen, känner inte till dem eller hittar inte någon på mötet som vill bli vald. Då de flesta 
sektioner bara har två stormöten per verksamhetsår innebär det att möjligheten att välja studenter är 
låg. 
 
Kårstyrelsen skulle därför vilja föreslå att rätten att välja studentrepresentanter till programråden 
läggs på sektionsstyrelserna för att snabba upp processen och möjliggöra fler valtillfällen. Vidare 
föreslår kårstyrelsen att kåren inte kräver att alla representanter i programråden är medlemmar. Man 
bör främja medlemskap i högsta möjliga mån men om man limiterar sig på ett sådant sätt kan det bli 
svårt att hitta representanter för en del program. Viss programrepresentation av icke-medlemmar är 
bättre än ingen representation av kårmedlemmar. Förslaget är att detta är tidsbundet till slutet av 
kalenderåret och att en mer hållbar plan tas fram inför 2025 och framåt. 
 

Förslag till beslut 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att fram till 2024-12-31 delegera val av representanter på program- och institutionsnivå 

till sektionsstyrelserna och sektionernas stormöten 
 
samt 
 
att representanter till programråden inte kräver kårmedlemskap 
 
 
 
 
På kårstyrelsens vägnar, dag och ort som ovan, 
 
William Nordberg 
Kårordförande 23/24 
 

Signed document (xWTA4y)
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Umeå naturvetar- och teknologkår ADRESS  E-POST 
 Johan Bures väg 11  ntk@ntkumea.se 
 907 36 Umeå  HEMSIDA 
 Umeå universitet  ntkumea.se 
   

Antalet sektionsmedlemmar närvarande för beslutsrätt på stormöten 

Bakgrund 
I flera av kårens sektioners styrdokument finns det ett krav på ett minimumantal närvarande 
medlemmar för att stormötet ska vara beslutsmässigt. I några av dessa saknas det krav på att en 
andel av dessa ska vara icke-styrelsemedlemmar samt vissa sektioner har ett antal medan andra har 
en procentsats. Det innebär för vissa sektioner att stormötet kan vara beslutsmässigt om 
majoriteten av närvarande medlemmar sitter i sektionsstyrelsen. Det är inte långsiktigt hållbart. 
 
Förslaget är därför att ge sektionerna i uppgift att justera deras stadga till att kräva ett minimumantal 
icke-styrelsemedlemmar på stormötet för att det ska vara beslutsmässigt. Detta minimum bör 
rimligen vara satt till åtminstone hälften av alla närvarande medlemmar. Det vill säga, om det är åtta 
(8) styrelsemedlemmar på mötet måste det vara minst nio (9) icke-styrelsemedlemmar också. 
 

Förslag till beslut 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att sektionerna skall ändra sin stadga till att minsta antal närvarande icke-

styrelsemedlemmar på ett stormöte ska vara större än antalet närvarande 
styrelsemedlemmar för att stormötet ska vara beslutsmässigt 

 
 
 
 
 
På kårstyrelsens vägnar, dag och ort som ovan, 
 
Samuel Kenrick 
Vice kårordförande 23/24 
 
William Nordberg 
Kårordförande 23/24 
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Umeå naturvetar- och teknologkår POSTADRESS TELEFON     E-POST 
Vice kårordförande Johan Bures väg 11 070-606 62 78    vice@ntkumea.se 
 907 36 Umeå   
  BESÖKSADRESS                                 HEMSIDA 
  Johan Bures väg 11     www.ntkumea.se 
  Universum 
  Umeå Universitet 

Proposition arbetsuppgifter för studiesocialt ansvarig och 
utbildningsbevakare. 

Bakgrund 
NTK har många råd och enheter inom universitetet som vi har möjlighet att representeras i. Totalt 
har vi cirka 310 mandat inom bara Teknisk-naturvetenskaplig fakultets institutionsråd och 
programråden. Lägger man till råden på central nivå har vi ännu fler. I nuläget är det endast vissa 
sektioner vars studiesocialt ansvarig eller utbildningsbevakare har i uppgift att sitta med i 
institutionsråd. I dessa institutionsråd är där det mesta av påverkningsarbetet sker på varje enskild 
institution. Många institutioner har en arbetsmiljögrupp eller lika villkorsråd, där är det lämpligt att 
den som är studiesocialt ansvarig på sektionen och är studerandearbetsmiljöombud (SAMO) sitter 
med i dessa råd för att ha en åsikt kring studiemiljön på campus. På liknande sätt bör en 
utbildningsbevakare lämpligtvis sitta med i grundutbildningsråd och prefektens beslutsmöte. 
Fördelarna med att det är en i sektionsstyrelsen som sitter med på råden är att de får ett 
helhetsperspektiv, det blir färre val man måste göra, det blir lättare för institutionerna att veta och 
lära känna representanterna och sektionsstyrelsernas värde lyfts. 
 

Förslag till beslut 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
att alla sektioner skall ändra sina styrdokument till att det står att utbildningsbevakare 

skall vara med i institutionsråd som berör utbildning samt prefektens beslutsmöten 
om inte vanlig medlem nominerar sig på stormötet där valen utförs inför kommande 
mandatperiod. 

 
att  alla sektioner skall ändra sina styrdokument till att det står att studiesocialt ansvarig 

skall vara med i institutionsråd som berör studiemiljö och lika villkor om inte vanlig 
medlem nominerar sig på stormötet där valen utförs inför kommande mandatperiod. 

 

På kårstyrelsens vägnar, dag och ort som ovan, 

Samuel Kenrick 
Vice Kårordförande 23/24 
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Protokoll 
Bilaga fumF23-7.7 


2024-04-10 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


Fullmäktigesammanträde 7 23/24 
Datum: 2024-04-10 
Tid: 17.15 
Lokal: Kårhuset Origo 


F23-7  Formalia   


F23-7.1 Mötets öppnande 


Talman Mats Bennervall förklarar mötet öppnat 17:15 
  
F23-7.2 Avstängning av mobiltelefoner 
 
F23-7.3 Justering av röstlängd 


Fullmäktige finner mötet behörigt med 20 ledamöter närvarande 
 
F23-7.4 Val av mötesordförande 


Fullmäktige väljer talman Mats Bennervall till mötesordförande 
 
F23-7.5 Val av mötessekreterare 


Fullmäktige väljer vice talman Erik Simonsson till mötessekreterare 
 
F23-7.6 Mötets behöriga utlysande 


Fullmäktige finner mötet behörigt utlyst 
 
F23-7.7 Godkännande av föredragningslista 


Fullmäktige godkänner föredragningslistan med några redaktionella ändringar samt 
följande ändringar: 
Bilaga V23-7.7 byter ordningsnummer till V23-7.10. 
Bilaga M23-7.3d och V23-7.2 läggs till handlingarna. 
Beslutspunkt B23-7.6 dras tillbaka och ersätts med diskussionspunkt D23-7.1. 
 


F23-7.8 Val av två justerare samt justeringsdatum 


Fullmäktige väljer Tuva Falk, CS-sektionen, samt Henrik Wahlström, F-sektionen, till 
justerare. 
Justeringsdatum sätts till den 24 april 2024. 


 
F23-7.9 Adjungeringar 


Inga adjungeringar 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


M23-7 MEDDELANDEN   
M23-7.1 Beslutsuppföljning 


Bilaga fumM23-7.1 
  


Läggs till handlingarna 
  


M23-7.2 Rapport från kårstyrelsen  
 Bilaga fumM23-7.2 
 
 KS informerar att: 


KS deltar just nu i en framtids-workshop där de bland annat är med och tar fram en framtidsplan 
för campus. 
Det var väldigt dålig närvaro från NTKs representanter på uppstartsmötet för hörandeförsamlingen 
som skall rekrytera universitetets nästa rektor. Detta har kåren fått kritik för. 
Det övervägs om FUM skall bli det organ som väljer ledamöter till kårens valberedning. 
 


Läggs till handlingarna 
 


M23-7.3 Rapport från enheterna 
 Bilaga fumM23-7.3a-d  
 
 KS informerar att: 


SEO jobbar med mottagningsgruppen för arkitekt och design då de två programmen har blivit 
splittrade på grund av att de inte har samma tillgång till lokaler. Det jobbas också med att få val av 
mottagningsgrupper att bli demokratiska för samtliga mottagningsgrupper under NTK. 
UEO jobbar på att se till att det skall bli möjligt att skriva tentor i andra kommuner än den 
kommun där kursen bedrivs utan att det skall krävas betalning för att få göra detta. 


 


Läggs till handlingarna 
 
M23-7.4 Rapport från doktorandombud 


 


Fullmäktige bordlägger punkt M23-7.4 till FUM8. 
 
M23-7.5 Rapport från Fullmäktiges Presidium 


 Bilaga fumM23-7.5 
 


Läggs till handlingarna 
 
M23-7.6 Rapport från övrig verksamhet 
 


KHC berättar om deltagande på REFTEC samt att Origo kunnat hålla öppet varje tillfälle denna 
termin än så länge. 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


M23-7.7 Meddelanden från övriga råd och enheter 
 


Valberedningens ordförande rapporterar att valberedningen har haft totalt 4 möten samt att de stått 
på utställning i MIT- och Teknik-husen på campus. Arbetet fortgår. 


  
M23-7.8 Övriga meddelanden 
 
M23-7.9 Remisser 
 Bilaga fumM23-7.9 
 


Läggs till handlingarna 
 
M23-7.10 Interpellationer och enkla frågor 
 


 Inga interpellationer har inkommit 
 


Oliver Larsson, PhD-sektionen, justeras ut 18:34 
 


V23-7 Val 


V23-7.1 Val av Vice Kårordförande 2024/2025 
 


Fullmäktige bordlägger valpunkten till FUM 8. 
 
V23-7.2 Val av Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 2024/2025 
 Bilaga fumV23-7.2 
 Föredragare: Valberedningen 
 


Fullmäktige beslutar  
att  välja David Olsson till Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 
2024/2025. 


 
V23-7.3 Val av Studiesociala enhetens ordförande 2024/2025 
 


 Fullmäktige bordlägger valpunkter V23-7.3-7.9 till FUM 8. 
 
V23-7.4 Val av Arbetsmarknadsenhetens ordförande 2024/2025 
 
V23-7.5 Val av Studerandeledamot 2024/2025 
 
V23-7.6 Val av Vice Talman 2024/2025 
 
V23-7.7 Val av Internrevisor 2024/2025 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


 
V23-7.8 Val av Supplerande Internrevisor 2024/2025 
 
V23-7.9 Val av Studerandeledamot 2023/2024 
 
V23-7.10 Val av Internrevisor 2023/2024 
 Bilaga fumV23-7.10 
 Föredragare: Valberedningen 
 


Fullmäktige beslutar  
att  välja Felix Gustafsson till Internrevisor 2023/2024. 


 
V23-7.11 Val av Supplerande Internrevisor 2023/2024 
 


Fullmäktige bordlägger valpunkten till FUM 8. 
 


B23-7  Beslut  
B23-7.1 Revisionsberättelser samt verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 


2022/2023 
Bilaga fumB23-7.1a-c 


 


Fullmäktige beslutar  
att  lägga verksamhetsberättelsen för 2022/2023, bilaga fumB23-7.1a samt 
den interna revisorns revisionsberättelse, bilaga fumB23-7.1c till handlingarna. 


 


Fullmäktige bordlägger punkt fumB23-7.1b till FUM 8. 
 
B23-7.2 Fråga om ansvarsfrihet för kårstyrelsen 2022/2023 


Bilaga fumB23-7.2 
 


Fullmäktige bordlägger punkten till FUM 8. 
 


B23-7.3 Val till programråden 
Bilaga fumB23-7.3 
 


Fullmäktige beslutar  
att  fram till 2024-12-31 delegera val av representanter på program- och 
institutionsnivå till sektionsstyrelserna och sektionernas stormöten. 
 
Samt 
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att  representanter till programråden inte kräver kårmedlemskap. 
 
B23-7.4 Antalet sektionsmedlemmar närvarande för beslutsrätt på stormöten 


Bilaga fumB23-7.4 
 


Fullmäktige föreslås besluta 
att sektionerna skall ändra sin stadga till att minsta antalet närvarande 
icke-styrelsemedlemmar på ett stormöte ska vara större än antalet närvarande 
styrelsemedlemmar för att stormötet ska vara beslutsmässigt 
 
Fullmäktige beslutar 
att  förslaget ej får bifall 
 


B23-7.5 Proposition arbetsuppgifter för studiesocialt ansvarig och utbildningsbevakare 
Bilaga fumB23-7.5 


 


Fullmäktige föreslås besluta 
att alla sektioner skall ändra sina styrdokument till att det står att 
utbildningsbevakare skall vara med i institutionsråd som berör utbildning samt 
prefektens beslutsmöten om inte vanlig medlem nominerar sig på stormötet där valen 
utförs inför kommande mandatperiod 


 
samt 
 
att alla sektioner skall ändra sina styrdokument till att det står att 
studiesocialt ansvarig skall vara med i institutionsråd som berör studiemiljö och lika 
villkor om inte vanlig medlem nominerar sig på stormötet där valen utförs inför 
kommande mandatperiod. 
 
Fullmäktige beslutar 
att  förslagen ej får bifall 
 


Gabriel Papaztchev, InSekt, justeras ut 20:08 
 
 


D23-7  Diskussion  
D23-7.1 Hur borde proceduren för entledigande se ut 
 Föredragare: Marcus Lindbergh, F-Sektionen 
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  Åhörare vill poängtera att det är väldigt bra att styrelsen granskas, men att det första 
steget i en entledigandeprocess bör vara att prata med personen i fråga. Åhöraren 
anser även att de förväntningar som fanns på AEO var orimliga, men om det önskas 
att AEO skall ha mer fokus på arbetsmarknadsevent så skulle AEO kunna vara 
projektledare för Uniaden, vilket har varit ett uppdrag för AEO förr i tiden. 
 
Ledamot anser att rapporteringen har varit bristande, och det har inte kommit svar på 
de frågor som ställts. 
 
Kårordförande säger att det skall finnas tydligare riktlinjer för entledigande. 
 
Det påpekades att AEO har haft en uppstartsperiod eftersom att posten var vakant 
föregående verksamhetsår. 
 
Inspektor påminner att entledigande är en makt som FUM besitter, men att det inte 
skall ske på att sådant vis att det blir personligt. 
 
Det påpekades att FUM i praktik fungerar som arbetsgivare för kårstyrelsen och att 
det därför bör vara möjligt att anpassa arbetsplatsen för olika behov. 
 
Ledamot anser att när det kommer till att det uppfattats som bristande rapportering 
så måste FUM komma ihåg att de som sitter i kårstyrelsen är förtroendevalda, därför 
borde inte varje detalj som en styrelsemedlem gör i sitt arbete behöva dokumenteras. 
En annan ledamot anser däremot också att dokumentationen som görs i dagsläget 
inte alltid är tillräcklig för att ge FUM en tillräckligt bra uppfattning om det arbete 
som görs. 
 
Ledamot anser att otydliga arbetsroller är en problematisk trend under NTK, vilket 
också kan bidra till att det finns olika förväntningar på samma roll från olika personer. 
 
Åhörare påpekar att kårstyrelsen i genomsnitt fått en sjukskrivning per år de senaste 
åren vilket anses väldigt oroväckande i en grupp om enbart 5 anställda. 


 
Kårordförande påpekar att det inte finns en post inom kårstyrelsen som har så pass 
mycket arbete att posten ej kan prioritera sitt arbete på ett bra vis. 
 
SEO anser att FUM kan göra att det blir oattraktivt att söka till en post om FUM 
behandlar de förtroendevalda dåligt. 
Ledamot påpekar att det ej är produktivt för någon om FUM skall försöka styra de 
förtroendevaldas arbeten för detaljerat. 
 
Ledamot anser att en bra lösning kan vara att KS skall sätta tydliga mål för sina 
respektive poster och rapportera utifrån de målen då det gör det lättare för FUM att 
granska kårstyrelsens arbete. 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


Kårordförande föreslår att ett annat alternativ kan vara om interpellationer och enkla 
frågor skulle gå att göra anonymt. 
 
Inspektor påminner om att båda inspektor och proinspektor finns för att underlätta 
arbetet för FUM, och att de väldigt gärna vill vara med utan att begränsa 
diskussionerna hos FUMs ledamöter. För en dialog med inspektor så går det bra att 
skicka interpellationer till denne. 
 
Fullmäktige diskuterar att det möjligtvis skulle kunna sättas ihop en grupp för att ta 
fram tydligare dokument, riktlinjer och information för entledigande i framtiden. 
 
Ett annat förslag är att förbättra FUM0 för att ge FUMs ledamöter bättre kunskap. 
 
Diskussionen avslutas med en vänlig påminnelse att det är okej att tycka olika, men 
att det måste finnas respekt för gemene man.  
 


A23-7  Avslutande formalia  
A23-7.1 Övriga frågor 
 
A23-7.2 Mötets högtidliga avslutande 
 


Talman förklarar mötet avslutat 21:05 


  
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
 
Mats Bennervall Erik Simonsson 
Talman 2023/2024 Vice talman 2023/2024 
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Förteckning över fattade beslut 2023/2024  
Datum Beslut Beslutsinstans Ansvarig Status 


2023-09-27 Bordlägga val av arbetsmarknadsenheten ord-
förande 2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga val av vice talman 2023/2024 FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga ärendet ekonomisk ram 23/24 till 
nästa fullmäktigesammanträde 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Att ge kårstyrelsen i uppdrag att välja och arvo-
dera en kökschef på 50% för perioden 2023-10-
01 till 2023-12-31 samt utforma förslag på ar-
betsbeskrivning. 


FUM FUM Genomförd 


2023-11-01 Att välja Tova Backlund till arbetsmarknadsen-
hetens ordförande 2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-11-01 Att välja Erik Simonsson till Vice talman 
2023/2024 


FUM FUM  Genomförd 


2023-11-01 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-11-01 Bordlägga valet av Internrevisor 2023/2024 FUM FUM  Genomförd 


2023-11-01 Att ge kårstyrelsen direktiven att utforma en 
detaljbudget syftande till att den medlemsfinan-
sierade verksamhetens resultat för verksam-
hetsåret 23/24 totalt, samt per objekt, ska re-
sultera inom de intervall som presenteras i ta-
bell ekonomisk ram enligt bilaga 


FUM KSS Genomförd 


2023-11-04 Entledigande av Utbildningskommittén FUMP FUMP  Genomförd 


2023-12-06 Att välja Tova Backlund till utbildningskom-
mittén 2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-12-06 


 


Att justera månadsarvodet till 20 055 kr (35% 
av prisbasbeloppet 2024) 


FUM 


 


FUM 


 


Genomförd 
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2023-12-06 


 


Att justera terminsarvodet till 5 730 kr (10% av 
prisbasbeloppet 2024) 


FUM 


 


FUM 


 


Genomförd 


 


2023-12-06 


 


Att ge kårstyrelsen i uppgift att hitta och välja 
en kökschef till Kårhuset Origo för perioden 
2024-01-01 till och med 2024-06-30 med 50% 
månadsarvode 


FUM 


 


KSS Genomförd 


 


2024-01-24 


 


Att bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2024-01-24 


 


Att bordlägga valet av internrevisor 2023/2024 FUM FUM Genomförd 


2024-01-24 


 


Att utse Catarina Gammelgård till hedersmed-
lem i NTK. 


FUM FUM Genomförd 


2024-02-14 Entledigande utav FUM-ledamot, FUMP FUMP Genomförd 


2024-02-15 Att bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024, 


FUM FUM Genomförd 


2024-02-15 Att bordlägga valet av internrevisor 2023/2024, FUM FUM Genomförd 


2024-02-15 Att bordlägga valet av supplerande internrevi-
sor 2023/2024, 


FUM FUM Genomförd 


2024-03-13 Att välja William Nordberg till Kårordförande 
2024/2025, 


FUM FUM Genomförd 


2024-03-13 


 


Att välja Samuel Kenrick till Talman 
2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


 


 


Gulmarkering - Nya beslut 


Förkortningar 


AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande 


DH – Doktorandombud 


FUM - Fullmäktigesammanträde 


FUMP – Fullmäktiges presidium 


KO – Kårordförande 


KSS - Kårstyrelsesammanträde 


PB - Presidiebeslut 


SEO – Studiesociala enhetens ordförande 


UE – Utbildningsbevakningsenheten 
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UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 


VKO – Vice kårordförande  







 


 


Rapport från KS 
fumM23-7.2 


Umeå, 2024-04-24 
Sid 1(4) 


 


 
Umeå naturvetar- och teknologkår ADRESS  E-POST 
Ordförande Johan Bures väg 11  ordforande@ntkumea.se 
 907 36 Umeå  HEMSIDA 
 Umeå universitet  ntkumea.se 


Rapport från kårordförande 
För perioden 2024-03-11 till 2024-04-05 
 
”Om snöret går sönder, prova ett annat snöre.” –Ior. Tiden går fort när man har roligt. Det är 
redan april och snart tar verksamhetsåret slut. Nu börjar det bli dags att skriva 
överlämningsdokument, verksamhetsplan för nästa år och bestämma kårens övergripande mål. Det 
här blir första mötet som vi testar en ny uppdelning av rapporterna. Denna rapport skrivs ur 
kårordförandes perspektiv och lyfter in delar som berör hela kårstyrelsen. 
 
Hitract 
Hitract är en plattform som syftar till att samla studenter på ett lärosäte där evenemang, försäljning, 
medlemskap, medlemshantering och företagskontakt. Den utvecklas i samarbete med 
studentkårerna runt om i Sverige och har uppvisat en god potential att vara det vi söker. Vi har haft 
ett uppstartsmöte med ansvariga för plattformen och utreder just nu huruvida det kan 
implementeras i Umeå. Noterbara egenskaper: betalningar kan gå till olika bankkonton, 
kårmedlemskap, eventsidor med biljettförsäljning, försäljning av merch/märken, väldig låg 
transaktionsavgift, aggregerade samlingar av evenemang under kåren, medlemssystem samt 
mottagningsgrupper med chatt och inläggsfunktioner. 
 
Valberedningen 
Valberedningen har sedan senaste sammanträdet gjort mycket goda insatser. De förtjänar en eloge 
för det. Stödet från de två fullmäktigeledamöterna har varit väldigt värdefull. Jag har bistått med 
stöd från kårstyrelsen och de har genomfört intervjuer, kaffe mot nominering och kampanjer. 
 
De senaste åren har det varit tufft för valberedningen att fungera på ett optimalt sätt, ofta är det 
bara några få sektioner som väljer en representant. Jag tror det är dags att revidera hur 
valberedningen utses och hitta ett mer effektivt sätt att tillsätta ledamöter. Jag tror på idéen att 
fullmäktige inom sig utser ledamöter till valberedningen, exempelvis fem fullmäktigeledamöter, 
samt att man väljer in en före detta kårstyrelseledamot. Fördelen med det är att valberedningen 
automatiskt är med på alla sammanträden, de har en direkt länk till fullmäktigeledamöterna, de 
kommer ha mer insyn i hur valprocessen fungerar och vad posterna innebär samt kan enkelt 
synkronisera nomineringsperioder.  
 
Hörandeförsamling 
Hörandeförsamlingen för rekrytering av vår nästa rektor har nu haft sitt första uppstartsmöte. På 
mötet var det katastrofalt dålig närvaro från NTK:s representanter. 2/7 ordinarie var på plats och 
3/3 suppleanter. Kåren har fått kritik för den dåliga närvaron och vill understryka hur viktigt det är 
att man dyker upp om man tackar ja till uppdraget. Studenternas röst i hörandeförsamlingen är 
otroligt viktig, vi utgör den absolut största målgruppen på universitetet och måste kunna tycka till. 
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Samtal med sektionsordförande 
Jag har just nu dialoger med respektive sektionsordförande där vi diskuterar målsättningen för 
resten av vårterminen, hur stormötena förväntas gå till, vad man ska tänka på inför val till 
fullmäktige samt att programråden är en hög prioritet framöver. Dialogen syftar även till att samla 
in synpunkter och tankar från sektionerna. Tanken är att dessa dialoger ska ske regelbundet under 
nästa år utöver ordföranderådets sammanträden. 
 
Universitetet 
Studentkårsordförandena har kontinuerliga dialoger med universitetsdirektören (UD) där vi 
diskuterar strategiska frågor utifrån studentkårsskrivelsen. Universitetet fortsätter satsa hårt på stöd 
till studenter med funktionsnedsättning och teknik i föreläsningssalar. Universitetet går kontinuerligt 
på teknikronder och kontrollerar att utrustningen fungerar. Om ni upptäcker någon teknik som inte 
fungerar i salarna, maila studiesocialt på kåren. Ladok-ISP (Individuell studieplan för doktorander) 
fortsätter att rullas ut och har fått positiv feedback. Vid fråga om Bostaden & Basåret förstod UD 
det som ”löst” och att det förmodligen bara behöver formaliseras. Bostadens hemsida är ännu inte 
uppdaterad och vi väntar på svar från Bostaden. 
 
Academic Work 
I maj kommer Academic Work med en glassbil till Umeå! Preliminärt blir det tisdag 14 maj under 
lunchen vilket perfekt kan kombineras med märkestisdag. Sedan kommer de även i september med 
sin kampanj Food Tour och bjuder på hamburgare. En mycket värdefull samarbetspartner. 
 
Bokningsbara campusytor 
Vi undersöker just nu en potentiell indelning av de bokningsbara campusytorna, campusängarna 
och campusdammen. Tanken är att man då kan antingen boka en del eller flera delar beroende på 
ens behov. Det möjliggör att fler kan boka samma tid och dag. Akademiska Hus har ställt sig positiv 
till en indelning och inväntar ett gemensamt förslag från kårerna. Förslaget just nu är att 
campusdammen blir indelad i fem (5) sektioner, södra campusängarna blir indelade i fem (5) 
sektioner och norra campusängarna i två (2) sektioner. 
 
Dokument 
Jag kommer börja lyfta dokument, strukturer och handlingsplaner som antingen behöver tas fram 
eller är i behov av revidering för att dels ge insyn i vårt arbete, bjuda in till diskussion kring dem och 
för att belysa problematik. 
 
Kåren behöver revidera arbetsbeskrivningar och uppdragsavtal för arvoderade. De behöver vara 
tydligare vad gäller arbetstider/övertid, arbetsområden och hur arbetet fördelas vid vakans. Kåren 
behöver även ta fram riktlinjer för öppenhet av förtroendevaldas arbete. Vilka uppgifter bör finnas 
offentligt, vilka uppgifter bör en medlem kunna kräva ut och vilka uppgifter bör fullmäktige 
tillhandahållas. 
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Övrigt 
Hälsa på campus (HPC) har fått nytt datum för vårterminen och förläggs numera till onsdag vecka 
8 vilket är precis i skiftet mellan två läsperioder. Det kommer även att synas i bokningsscheman för 
studieadministratörer och kursansvariga när HPC äger rum för att ”avråda dem från att boka in 
något det datumet”. Vi fortsätter driva att det ska vara en föreläsningsfri dag. Jag och Victor har 
presenterat kåren för hela kommunikationsenheten på universitetet och de kommer börja 
rapportera fler av våra evenemang och ta mer bilder vid våra evenemang samt ett allmänt stärkt 
samarbete i kommunikationssyfte. Vi stod med på ”Nästa termin”-mässan och tog emot 
nomineringar för nästa års kårstyrelse.  
 
Det var tyvärr dålig närvaro på Umeågalan från NTK-studenter. Det är ett fantastiskt tillfälle att 
nätverka med företagen och till nästa år bör vi uppmuntra fler att delta. Internremissen om 
”Doktorandklubben” kommer att läggas på is tills vidare. Kårstyrelsen tackar för många goda inslag 
och synpunkter på idéen. Vi kommer utreda den ekonomiska situationen för doktorandsektionen 
till att börja med. Sist men inte minst, varumaskinen i Biologihuset är nu på plats!  
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
William Nordberg 
Kårordförande 23/24 
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Förteckning av kårstyrelsen fattade beslut 2023/2024 
 


# Datum Beslut Instans Status 


1 2023-09-27 Sammanträdestid för KSS1 PB Genomförd 


2 2023-10-04 Val av kökschef till Kårhuset Origo KSS Genomförd 


3 2023-10-04 Sammanträdestider 23/24 KSS Genomförd 


4 2023-10-11 Val till kårhuschef 2024 PB Genomförd 


5 2023-10-16 Sammanträdestid för KSS2 PB Genomförd 


6 2023-11-07 Ersättningsval till utbildningskommittén PB Genomförd 


7 2023-11-07 Sammanträdestid för KSS3 PB Genomförd 


8 2023-12-14 Vakantsatt kårhuschef till Kårhuset Origo 2024 KSS Genomförd 


9 2023-12-14 Vakantsatt kökschef till Kårhuset Origo 2024 KSS Genomförd 


10 2024-01-15 Val av kårhuschef till Kårhuset Origo 2024 PB Genomförd 


11 2024-01-17 Ledamöter till hörandeförsamling PB Genomförd 


12 2024-02-08 Uppdatering av mottagningspolicy KSS Genomförd 


13 2024-02-08 Kårens pris för hedervärda insatser 2024 KSS Genomförd 


14 2024-02-08 Kårens pris för pedagogiska insatser 2024 KSS Genomförd 


15 2024-02-26 Val av vice kårhuschef till Kårhuset Origo 2024 PB Genomförd 


 
Gulmarkering = Nya beslut 


 
Förkortningar: 
KSS = Kårstyrelsesammanträde,  PB = Presidiebeslut 







 


 


Rapport från SEO 
Bilaga fumM23-7.3a 


Umeå, 2024-04-07 
Sid 1(2) 


 


 
Umeå naturvetar- och teknologkår ADRESS  E-POST 
Studiesocialt Johan Bures väg 11  studiesocialt@ntkumea.se 
 907 36 Umeå  HEMSIDA 
 Umeå universitet  ntkumea.se 
   


Rapport från studiesociala enheten 
För perioden 2024-03-11 till 2024-04-06 
 


Mottagningen 
Mottagningsutbildningen är nästa helt av klarad när ni läser detta är det ändats två moment kvar 
förstahjälpen passet och generalsinternatet. Sedan förra fullmäktige rapporten skrevs har pass 3 
hållits och gick bra. Det var ett kortare pass men det behövdes för att täcka upp det jag missade när 
jag var sjuk. Den traditionella Generalsöverlämningen har också hållits på Origo och var en stor 
succés bland både nya som gamla generaler. Nu på måndag kommer jag tillsammans med USAM att 
hålla i fördjupningspasset tillhörande den universitetsgemensamma kick-offen. I focus kommer 
cases att stå för att ge mottagningsgrupperna chansen att applicera det de lärt sig under 
utbildningens gång. Övrigt om mottagningen så börjar tiden för att jobba Origo att ticka ner dom 
flesta mottagningsgrupper har gjort sitt men det finns några kvar som fortfarande behöver jobba 
sina pass. 
Sedan har jag och Arbetsmarknad jobbat vidare på Inskrivningsdagarna och nu ska även Hälsa på 
campus, IKSU och Origo med sina mästerier stå där. 


Studiesociala enheten  
Jag har jobbat med ett dokument för val av mottagningsgrupper. Just nu så väljs många 
mottagningsgrupper på ett icke demokratiskt sätt. Detta tycker vi som kårstyrelse är oacceptabelt i 
en organisation som vår. 
Därför finns det nu ett förslag som kommer tas till enheten om att de studiesocialt ansvariga för 
varje sektion är med tillsammans med mottagningsgrupperna ser till att ett val av 
mottagningsgruppen sker på ett demokratiskt sätt. 


Valborg på Campus  
Tillståndet är äntligen godkänt och valborg kommer att ha samma koncept när det kommer till 
alkohol som förra året. Utöver det så söker vi fortfarande volontärer som kan tänka sig att vara med 
och jobba under dagen. Sedan ser det nu ut som att valborg på campus kommer gå back även i år 
detta pga att skottningen av snö har tagit mycket längre än vad vi tidigare trott och att vakt priset 
nästan tre dubblats. Förhoppningsvis säljer vi nog med biljetter för att täcka upp dessa kostnader. 
Förra veckan på tisdag hade vi sålt 2730biljetter och vi hoppas kunna sälja minst 1000 till. 
 
Vi i projektgruppen hade även ett möte med universitetets kommunikations enhet där vi 
diskuterade ett framtida samarbete där universitetens valborg på campus blir del 1 och kårernas blir 
del 2 
 







 


 


Rapport från SEO 
Bilaga fumM23-7.3a 


Umeå, 2024-04-07 
Sid 2(2) 


 


 
Umeå naturvetar- och teknologkår ADRESS  E-POST 
Studiesocialt Johan Bures väg 11  studiesocialt@ntkumea.se 
 907 36 Umeå  HEMSIDA 
 Umeå universitet  ntkumea.se 
   


REFTEC 
Jag var förra veckan på den sista REFTEC träffen för året där annat än överlämning diskuterats. 
Diskussionerna var som vanligt väldigt lärorika och de två huvudsaker jag tar med mig från min tid 
på Chalmers är  
1. Vi behöver fixa rutiner till avstängande av personer från kårverksamhet och mottagningen.  
2. Sättet som NTK idag arbetar med engelsktalande studenter måste ses över och i min åsikt borde 
vara en del av verksamhetsplanen för nästa år. 
Utöver det så pratade det mycket om REFTEC som organisation och hur kanske det skulle fungera 
bättre ifall vi var ett mindre formfält samarbete. 


Övrigt 
NHSF har äntligen fått en ny ordförande och gruppen är i gång igen. Min förhoppning är att förnya 
avtalet mellan NTK och våra kulvertansvariga innan nästa fullmäktige. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Victor Göthesson 
Studiesociala enhetens ordförande 23/24 
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Rapport från Utbildningsbevakningsenheten 
För perioden 2024-03-13 till 2024-04-17 


 


Allmänt 
Utbildningskommittén  
Reftec 
Vi var på Chalmers tillsammans med studiesocial och kårhuschefen.  
Min grupp RUBIK hade ett pass tillsammans med STORK där diskuterades hur vi kan inkludera 
utbytesstudenter och engelska översättningar på våra dokument på kårerna. 
RUBIK träffade också Teknikföretagen, teknikföretagen är en samling företag med ca 4500 företag. 
Vi diskuterade saker nationellt som skulle hjälpa studenter att klara utbildningar. Vi diskuterade 
ersättningen för helårsstudenter universitet för för ingenjörer och hur den har gått ner sen 90-talet. 
Vi diskuterade också återhämtning och hur CSN på ett sätt stoppar universitet att faktiskt ha 
ledigheter för studenter, tillexempel jul ledigheter. 
Artic five 
Jag har satt mig i en arbetsgrupp som kommer försöka jobba med gemensamma kurser mellan våra 
universitet (Umeå, Luleå, Tromsö, Lapland och Oulu). Det finns två till arbetsgrupper, 
gemensamma examina och doktors utbildning inom lärare. Jag kände att gemensamma kurser är 
något jag tror kan vara bra för våra utbildningar, och något som kommer snabbast kunna vara 
aktuellt får våra studenter.  
Jag tänker mig att enklaste sättet för gemensamma kurser är projektkurser, just för att det är väldigt 
öppet hur dom får göras och betygsättas. Beroende på hur mycket samarbete/utbyta mellan 
universitet så borde det vara lätt att tillexempel bara göra projekt lokalt och sedan tävla/presentera 
för dom andra universiteten digitalt till att man har projekt som spannar över alla lärosäten som 
man sedan reser till ett universitet och slutför det. 
Studenträttsligt samverkans forum 


Jag tog upp om att vissa studenter på teknisk kemi måste betala för att skriva tentor i andra 
kommuner, vi kom fram till att studenterna inte ska göra det och att institutionen ska betala för det 
i så fall. 
Andra saken jag tog upp var om när tentamen tider ändras och vilka rättigheter vi har. Vi kom fram 
till att i reglerna står det när schemat ska senast komma ut, och bara på dom veckorna kan vi säga 
att datumen är spikade, allt annat utöver det ska ses som preliminära datum. 
 


Enheten 
Jag kommer ha möte den här veckan med enheten.  Jag har tänkt gå igenom lite vad jag har sagt på 
Reftec och vad vi diskuterade och ideerer vi hade. Jag kommer också ta upp studentkårskrivelse, 
vad den är och att det kommer göra en ny nästa år. 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Samuel Sahlin 


Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 23/24 
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Rapport från arbetsmarknadsenheten 
För perioden 2024-03-12 till 2024-04-05 


Allmänt 
Sedan FUM 6 har sponsorarbetet med Valborg på Campus avslutats, så jag försöker att leta efter 
nya arbetsuppgifter inom området.  
 
Vi har nu ett bekräftat nytt avtal med Sveriges Ingenjörer. Det tog lite längre tid än önskat pga. 
felskrivningar i avtalet som behövde rättas till. Just nu jobbar jag med avtalet vi brukar ha med SI 
under mottagningen då det är ett separat avtal. Jag har gjort ett utkast för avtalet, så det kommer 
vara färdigt tills FUM 8. Utöver det har vi bokat in montertillfällen för resten av vårterminen som 
SI ska stå och dela ut kaffe på. 
 
Jag har gjort en karta för inskrivningsdagen HT24 som ska uppdaterats med korrekt dimensioner på 
borden så vi ska se hur många bord vi faktiskt får plats med. Bokförlaget Hoi Publishing kontaktade 
mig och ville ge oss böcker för att lotta ut. Vi har tagit emot läsexemplar, och kommer sannolikt 
beställa in fler just för syftet att lotta ut eller dylikt. Jag har frågat om Umeå Energi vill återuppta sitt 
samarbete med oss som vi hade innan pandemin och väntar på svar. Förhoppningsvis kan jag 
kommentera mer om detta när FUM 7 äger rum. 
 
Prover på studentoveraller har beställts från Tingstad för att kunna avgöra huruvida vi vill göra med 
ett eventuellt samarbete framöver. Energiforsk har köpt marknadsföring från oss inför ett 
lunchmingel under vattenkraftdagarna den 24 april, samt baguetter för lunchminglet i fråga. 
Comedy night datumet är satt till 2/5, och vi håller just nu på att diskutera biljettpriser. Avsikten är 
att kunna gå så nära plus minus noll som möjligt, med fokus på plus eller noll. Slutligen kan jag 
meddela att Academic Work önskar dela ut hamburgare nu till hösten och har beställt 
marknadsföring till detta. 
 
Jag har också börjat sortera i filsystemet för arbetsmarknad som en liten smygstart på min 
överlämning till nästa arbetsmarknadsordörande.  


Enheten 
Jag ha påbörjat en sektionsöverlämning för specifikt arbetsmarknadsenheten för att underlätta för 
kommande sådana. Jag ska också kontakta resten av enheten för att be om input om vad som borde 
stå med och inte. 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Tova Backlund 
Arbetsmarknadsenhetens ordförande 23/24 
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Rapport från fullmäktiges presidium 
För perioden 2024-03-11 till 2024-04-08 


 


Allmänt 
Behandlat kallelsen angående FUM 7. Justerat protokollet från FUM 6 tillsammans med justerare.  


 


Beställt mat inför mötet. Förberett handlingarna till FUM 7 genom att, skriva föredragslistan och 


behandla kårstyrelsens rapporter. Behandlat utskicket utav FUM 7 ordinarie handlingar. Utskick 


utav påminnelse till kårstyrelsen gällande kårstyrelsens rapporter. Dokument behandling för att 


underlätta för framtida presidium vid sökning av information genom att se till att alla dokument 


följer samma konvention. 


 


Mottagit och behandlat förordan och motion till FUM 7. 


 
 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Mats Bennervall  Erik Simonsson 
Fullmäktiges talman 23/24  Vice talman 23/24 
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Förteckning över inkomna remisser för verksamhetsåret 2023/2024 
Nedan är remisser som antingen är skickade till kåren eller skickade till universitetet och är relevanta 
för kåren att yttra sig om. Kåren får många av remisserna riktade mot universitetet för kännedom, 
kårordförande sållar därefter bort de som bedöms ej relevanta. Om remiss saknas i listan, kontakta 
kårordförande. Remissvaren går att läsa via länken längst ner i dokumentet. Remisserna är sorterade 
efter svarsdatum. 
 


Ärende Avsändare Priorite
t 


Svarsdatum Status Ansvarig 


Nationell sammanställning av 
lärosätenas arbete med att främja och 
värna den akademiska friheten 


Utbildningsdeparte
mentet 


4 2023-10-18 Ej besvarad KO 


Akademisk frihet UKÄ/UMU 3 2023-10-18 Ej besvarad KO 


Revidering av arbetsordning för 
Lärarhögskolan 


Lärarhögskolan 3 2023-11-16 Ej besvarad KO 


Regel för organisation av arbetsmiljö 
och lika villkor 


UMU 5 2023-12-06 Besvarad SEO 


Anställningsordning och Regel – 
Rekryteringsprocess vid anställning av 
lärare 


UMU 4 2023-12-11 Besvarad VKO 


Regeringens STEM-strategi Regeringen/UMU 5 2023-12-14 Besvarad KO 


Dubbel/multipel/gemensam examen UMU 3 2023-12-20 Ej besvarad UEO 


Inrättande av Kandidatprogram i fysik Teknat 5 2024-01-19 Besvarad UEO 


Regler och tidsplan för utseende av 
fakultetsnämnder, dekan och prodekan 


UMU 2 2024-01-29 Besvarad KO 


Handlingsplan för klimat och 
hållbarhet 2024 – 2026 


UMU 3 2024-01-31 Besvarad SEO 


Avtal för verksamhetsförlagd 
utbildning inom Lärarhögskolan vid 
Umeå universitet 


Lärarhögskolan 2 2024-02-05 Ej besvarad KO 


Handläggningsordning för 
klassificering av kurs och 
huvudområden till utbildningsområden 


UMU 3 2024-02-05 Ej besvarad UEO 


Vidareanvändning av hälsodata för 
vård och klinisk forskning 


Regeringen/UMU 1 2024-04-03 Ej besvarad KO 


Förslag till ändringar för att öka 
mobiliteten tidigt i den akademiska 
karriären 


Regeringen/UMU 2 2024-04-02 Ej besvarad KO 


Förslag på rekommendationer för 
namngivning av program och kurser 


UMU 4 2024-04-16 Mottagen KO 


Förslag till ändring i föreskrifter och 
allmänna råd om beviljning av 
studiemedel och om beviljning av 
omställningsstudiestöd 


CSN/UMU 4 2024-03-18 Besvarad KO 


Gulmarkering = Nya remisser 
Prioritetssiffra: 
0 – Ingen prioritet,  inget svar planerat 
1 – Låg prioritet,  inget svar planerat 
2 – Låg prioritet,  svar i mån om tid 
3 – Medelhög prioritet,  svar i mån om tid 







 


 


Remisser 
fumM23-7.9 


Umeå, 2024-04-24 
Sid 2(2) 
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4 – Medelhög prioritet,  kommer att besvaras 
5 – Hög prioritet,  kommer att besvaras 
 
Förkortningar: 
KO – Kårordförande,  VKO – Vice kårordförande, 
SEO – Studiesociala enhetens ordförande, UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande, 
AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande, DO – Doktorandombud, 
UMU – Umeå Universitet,  Teknat – Teknisk-naturvetenskaplig fakultet, 
UKÄ – Universitetskanslersämbetet, CSN – Centrala studiestödsnämnden 
 
Remissvar: 
Kårens remissvar finns att läsa via följande länk, ange lösenordet nedan för åtkomst: 
Länk: www.ntkumea.se/remissvar 
Lösenord: Remisser2324 


 
 


 







 


Förordan 
Bilaga fumV23-7.2 


2024-04-07 
 


 


 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 


Förordan 
 


    


Valberedningen har i samband med intervju och i kontakt med referenser fått 
uppfattningen att David Olsson är en lugn och trygg person. Han är driven inom 
studiefrågor och diskuterar aktivt händelser och situationer gällande sin och andras 
utbildning med andra studenter. Han är motiverad och har ett tydligt mål med 
Utbildningsbevakningsenhetens arbete för att hjälpa till att förbättra studenternas 
studietid. Som tidigare arbetserfarenhet har David jobbat som vårdbiträde på Södertälje 
sjukhus, en yrkesroll där han fått möta och ta hand om människor i olika sociala 
situationer. Inom kåren är David aktiv på Origo och har arbetat både pub och nattklubb. 
David drar sig inte för att ta hjälp av andra och är bra på att kommunicera. Valberedningen 
anser därför att David kommer göra ett bra jobb som utbildningsbevakare. 


 


Med denna motivering förordar fullmäktiges valberedning David Olsson, F-sektionen, till 
posten som Utbildningsbevakningsenhetens ordförande för verksamhetsåret 24/25. 


 


 


 


Valberedning föreslår till fullmäktige  


 


att välja David Olsson, F-sektionen, till utbildningsbevakningsenhetens 
ordförande 2024/2025 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Valberedningen 23/24 







 


 


Förordan 
Bilaga fumV23-7.10 


Umeå, 2024-04-24 
 


 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår     
  


Förordan  
  
  
Valberedningen har i samband med intervjuer fått uppfattningen att Felix Gustafsson 
besitter en gedigen erfarenhet och förståelse för kårens verksamhet och dess struktur, 
vilket gör honom lämplig för att utföra de ansvarsfulla uppgifterna som följer med rollen 
som internrevisor.  
 


Felix har visat engagemang och erfarenhet genom sitt tidigare arbete inom kåren, inklusive 
att ha varit aktiv i olika befattningar såsom Designsektionens ordförande och 
fullmäktigeledamot.    
 


Vidare har Felix demonstrerat förmågan att hantera stressiga situationer och deadlines, 
vilket är avgörande för att utföra granskningar noggrant och effektivt. Felix har också 
uttryckt en vilja att fortsätta utveckla och förbättra kårens arbete. Hans önskan att se 
kåren fortsätta att ta plats och utvecklas är i linje med den dedikation och engagemang 
som krävs för rollen som internrevisor.  
 


Slutligen har Felix förmågan att identifiera och hantera eventuella problem eller brister i 
kårens arbete vilket kommer att vara till stor nytta för att säkerställa att kårens verksamhet 
bedrivs i enlighet med gällande styrdokument och beslut.  
 


Med tanke på Felixs erfarenhet, kompetens och engagemang för kåren, är valberedningen 
övertygad om att han kommer att vara en utmärkt internrevisor och en tillgång för kåren i 
dess strävan att fortsätta utvecklas och förbättras.  
  
  
 
 
 


Med denna motivering förordar fullmäktiges valberedning Felix Gustafsson till posten som 
internrevisor verksamhetsåret 23/24.  
  
Valberedning föreslår till fullmäktige  
  
 att välja Felix Gustafsson, Designsektionen, till internrevisor 2023/2024.   
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Val till programråden 


Bakgrund 
Kåren har under många år haft svårt att fylla fakultetens programråd. Flera av programråden står 
helt tomma. Val till dessa ska göras av sektionernas stormöten men väldigt ofta glömmer man ta 
med valen, känner inte till dem eller hittar inte någon på mötet som vill bli vald. Då de flesta 
sektioner bara har två stormöten per verksamhetsår innebär det att möjligheten att välja studenter är 
låg. 
 
Kårstyrelsen skulle därför vilja föreslå att rätten att välja studentrepresentanter till programråden 
läggs på sektionsstyrelserna för att snabba upp processen och möjliggöra fler valtillfällen. Vidare 
föreslår kårstyrelsen att kåren inte kräver att alla representanter i programråden är medlemmar. Man 
bör främja medlemskap i högsta möjliga mån men om man limiterar sig på ett sådant sätt kan det bli 
svårt att hitta representanter för en del program. Viss programrepresentation av icke-medlemmar är 
bättre än ingen representation av kårmedlemmar. Förslaget är att detta är tidsbundet till slutet av 
kalenderåret och att en mer hållbar plan tas fram inför 2025 och framåt. 
 


Förslag till beslut 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att fram till 2024-12-31 delegera val av representanter på program- och institutionsnivå 


till sektionsstyrelserna och sektionernas stormöten 
 
samt 
 
att representanter till programråden inte kräver kårmedlemskap 
 
 
 
 
På kårstyrelsens vägnar, dag och ort som ovan, 
 
William Nordberg 
Kårordförande 23/24 
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Antalet sektionsmedlemmar närvarande för beslutsrätt på stormöten 


Bakgrund 
I flera av kårens sektioners styrdokument finns det ett krav på ett minimumantal närvarande 
medlemmar för att stormötet ska vara beslutsmässigt. I några av dessa saknas det krav på att en 
andel av dessa ska vara icke-styrelsemedlemmar samt vissa sektioner har ett antal medan andra har 
en procentsats. Det innebär för vissa sektioner att stormötet kan vara beslutsmässigt om 
majoriteten av närvarande medlemmar sitter i sektionsstyrelsen. Det är inte långsiktigt hållbart. 
 
Förslaget är därför att ge sektionerna i uppgift att justera deras stadga till att kräva ett minimumantal 
icke-styrelsemedlemmar på stormötet för att det ska vara beslutsmässigt. Detta minimum bör 
rimligen vara satt till åtminstone hälften av alla närvarande medlemmar. Det vill säga, om det är åtta 
(8) styrelsemedlemmar på mötet måste det vara minst nio (9) icke-styrelsemedlemmar också. 
 


Förslag till beslut 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att sektionerna skall ändra sin stadga till att minsta antal närvarande icke-


styrelsemedlemmar på ett stormöte ska vara större än antalet närvarande 
styrelsemedlemmar för att stormötet ska vara beslutsmässigt 


 
 
 
 
 
På kårstyrelsens vägnar, dag och ort som ovan, 
 
Samuel Kenrick 
Vice kårordförande 23/24 
 
William Nordberg 
Kårordförande 23/24 
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Proposition arbetsuppgifter för studiesocialt ansvarig och 
utbildningsbevakare. 


Bakgrund 
NTK har många råd och enheter inom universitetet som vi har möjlighet att representeras i. Totalt 
har vi cirka 310 mandat inom bara Teknisk-naturvetenskaplig fakultets institutionsråd och 
programråden. Lägger man till råden på central nivå har vi ännu fler. I nuläget är det endast vissa 
sektioner vars studiesocialt ansvarig eller utbildningsbevakare har i uppgift att sitta med i 
institutionsråd. I dessa institutionsråd är där det mesta av påverkningsarbetet sker på varje enskild 
institution. Många institutioner har en arbetsmiljögrupp eller lika villkorsråd, där är det lämpligt att 
den som är studiesocialt ansvarig på sektionen och är studerandearbetsmiljöombud (SAMO) sitter 
med i dessa råd för att ha en åsikt kring studiemiljön på campus. På liknande sätt bör en 
utbildningsbevakare lämpligtvis sitta med i grundutbildningsråd och prefektens beslutsmöte. 
Fördelarna med att det är en i sektionsstyrelsen som sitter med på råden är att de får ett 
helhetsperspektiv, det blir färre val man måste göra, det blir lättare för institutionerna att veta och 
lära känna representanterna och sektionsstyrelsernas värde lyfts. 
 


Förslag till beslut 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
att alla sektioner skall ändra sina styrdokument till att det står att utbildningsbevakare 


skall vara med i institutionsråd som berör utbildning samt prefektens beslutsmöten 
om inte vanlig medlem nominerar sig på stormötet där valen utförs inför kommande 
mandatperiod. 


 
att  alla sektioner skall ändra sina styrdokument till att det står att studiesocialt ansvarig 


skall vara med i institutionsråd som berör studiemiljö och lika villkor om inte vanlig 
medlem nominerar sig på stormötet där valen utförs inför kommande mandatperiod. 


 


På kårstyrelsens vägnar, dag och ort som ovan, 


Samuel Kenrick 
Vice Kårordförande 23/24 
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